
 

     STRÁNKA FARNÍ CHARITY 
 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Požehnané Velikonoce, hodně radosti ze 

vzkříšeného Pána,  

pokoj a naději!  

 

Krásné největší křesťanské svátky v roce!  

 

 
 

Ještě k Tříkrálové sbírce 2024 
 

V letošní Tříkrálové sbírce naše Farní charita prostřednictvím ochotných koledníků vybrala skvělých 

74 050,- Kč!  Moc si vážíme koledníků, kteří opět vyšli do říčanských ulic a do některých obcí 

farnosti, kde přáli „štěstí, zdraví a dlouhá léta“. Koledníkům i dárcům, kteří bohatě přispěli do 

tříkrálových pokladniček, patří naše obvyklé poděkování, a to Pán Bůh zaplať! 
 

Sice skončila osobní Tříkrálová sbírka, ale ještě pokračuje sbírka on-line pomocí formuláře na 

webových stránkách Tříkrálové sbírky (www.trikralovasbirka.cz). Pokud jste neměli možnost 

podarovat Tři krále osobně, můžete ještě přispět on-line a to do 30.4.2024 

 

Humanitární sbírka 
 

I letos na jaře chystáme tradiční humanitární sbírku pro Diakonii Broumov, která proběhne v květnu. Zatím 

ještě není stanoven přesný termín, ale jakmile bude s Diakonií domluven, informace najdete v květnovém 

Kurýru, ve vitrínce Farní charity u kostela na náměstí a na webových stránkách farnosti.  

 

Pochod pro život 
 

Chtěli bychom vás upozornit na akci Národní pochod pro život, který má motto „Nejlepší je prostě 

pomoct“ a pořádá ho Hnutí pro život. Pochod se uskuteční v sobotu 6.4.2024 v Praze. V 11 hodin se 

začíná mší sv. v katedrále na Pražském hradě, pak se účastníci přesunou na Hradčanské náměstí 

vedle Pražského hradu a odtud pak ve 14 hodin půjde pochod centrem Prahy přes Malou Stranu na 

Václavské náměstí, kde bude akce zakončena. 

Z rozhovoru s Radimem Ucháčem, předsedou Hnutí Pro život ČR vybíráme: „Pomáháme ženám a 

rodinám, aby mohly dát šanci svým nenarozeným dětem. Mluvíme o tom. Prosíme politiky, 

právníky, lékaře a další odborníky, aby také pomohli. Umělý potrat není nikdy žádné dobro. 

Nechrání ženy, nepomáhá jim, nepomáhá dětem, nepomáhá rodinám. Umělý potrat vnímáme jako 

beznaději a rezignaci.  

Žen, které považují zbavení se svého nenarozeného dítěte za banalitu nebo hrdé právo, je nám líto a 

jejich nenarozených dětí ještě víc. Ale to je vše, co s tím my můžeme dělat. Jsme občanský spolek a 

nechceme a ani nemůžeme komukoliv nařizovat, jak má žít. Domnívám se však, že takových žen je 

ve skutečnosti jen docela nepatrný zlomek. Naprostá většina žen nebere potrat na lehkou váhu a pro 

ně tady také jsme, abychom jim pomohli si počaté dítě ubránit.“ 

 

 
Připravila Marie Junková 

Duben 2024 

http://www.trikralovasbirka.cz/

